



# Community of Christ

---

## Historic Sites Foundation

### Glaud Rodger (1820-1884)

Traveling across oceans and prairies to share his faith, Glaud Rodger was no stranger to quite literally following the call of God.

Originally from Scotland, Rodger converted to the Restoration movement in 1842 and followed other Saints to Salt Lake City, Utah ten years later. After moving to California because of disagreements with the church in Utah, Rodger joined the RLDS community in 1864 and soon began serving missions around the state. In 1873, Rodger voyaged to Tahiti and Australia, where he continued his missionary work for five and a half years despite fiercely missing his family. On this trip Rodger also baptized more than fifty Tahitians to the Reorganization. Rodger's spirit of determination and willingness to share his faith led to the first RLDS baptism in Australia and a legacy of church members that lives on today.

### Glaud Rodger (1820–1884)

Viajando cruzando mares y praderas para compartir su fe, Glaud no era ningún extraño a seguir el llamamiento de Dios. Originalmente de Escocia, se convirtió al movimiento de la Restauración en 1842 y siguió a otros Santos a Salt Lake City, Utah, 10 años después. Después de mudarse a California por razones de desacuerdos con la iglesia en Utah, Glaud se unió a la comunidad RLDS en 1864 y pronto comenzó a servir en misiones alrededor del estado. En 1873, Glaud viajó a Tahití y Australia, donde él continuó su trabajo misionero por cinco años y medio aunque echaba muchísimo de menos a su familia. En este viaje también bautizó a más de 50 tahitianos a la Reorganización. Su espíritu de determinación y disponibilidad a compartir su fe lo llevó a su primer bautismo RLDS en Australia y un legado de miembros de la iglesia que aún vive ahora.

### Glaud Rodger (1820–1884)

Voyageant à travers les océans et les prairies pour partager sa foi, Glaud n'était pas inconnu pour avoir suivi l'appel de Dieu. Originaire d'Ecosse, il se convertit au mouvement de la Restauration en 1842 et suivit d'autres Saints à Salt Lake City, Utah, dix ans plus tard. Après s'être installé en Californie en raison de désaccords avec l'Eglise de Utah, Glaud rejoint la communauté de l'Eglise Réorganisée en 1864 et ne tarda pas à servir les missions dans les environs de l'état. En 1873, Glaud se rend à Tahiti et en Australie où il poursuit l'œuvre missionnaire pendant 5 ans et demi en dépit de sa famille qui lui manque terriblement. Au cours de ce voyage, il baptise plus de 50 Tahitiens dans la Réorganisation. Son esprit de détermination et sa volonté de partager sa foi l'ont conduit au premier baptême de l'Eglise Réorganisée en Australie et à un héritage de membres de l'Eglise qui demeure aujourd'hui.